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Saab 9-5 Spied with Undisguised Front & Rear Lights
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by Thami Masemola

The next-generation SAAB 9-5 seems to be hogging a great deal of the spotlight lately. These spy pictures follow closely to another recent batch on the Nurburgring and winter testing video. This time SAAB has loosened up a bit on the black disguises and revealed both the front and rear lights. As is now customary in the auto world, both sets will have LEDs.

Nothing is confirmed as far as engine details are concerned. But it is safe to assume that existing General Motors family powerplants will be sourced to form the basis for the range. Therefore SAAB will stay true with turbo technology which includes a 2.0-litre petrol turbo worth 210hp (155kW) and a 2.8-litre V6 producing about 258hp (190kW).

The 9-5 may be a conservative executive sedan in the mould of Volvo's S80 or Lexus' GS, yet this time its overall design seems to have broken through into the domain of modern four-door coupes such as the Mercedes CLS-Class and upcoming Audi A5 Sportback/A7. The roofline is sloping, the wheelbase is longer and the roof is higher.

More will come before the official reveal at the 2009 Frankfurt Motor Show.
Шпионские снимки Saab 9-5 с открытыми передними и задними фарами

Текст — Тами Мейзмола (Thami Masemola)

В последнее время Saab 9-5 следующего поколения пользуется повышенным вниманием автомобильной прессы. Совсем недавно в Сети появились шпионские снимки новой модели на Нюрбургрингском треке, вслед за ними было опубликовано любительское видео зимних дорожных испытаний, а теперь вот — новая партия фотографий. На этот раз черный камуфляж сняли с передних и задних фар Saab, которые, как это теперь модно, будут неоновыми.

По поводу ассортимента двигателей ничего конкретного пока неизвестно, но можно предположить, что в его основу вновь лягут текущие модели от General Motors. Скорее всего, к Saab будет предлагаться бензиновый турбонаддувный двигатель объемом 2,0 л и мощностью 210 л. с., а также шестицилиндровый мотор объемом 2,8 л и мощностью 258 л. с.

По сути, 9-5 представляет собой консервативный корпоративный седан в духе Volvo S80 и Lexus GS, но модель следующего поколения будет оформлена в стиле современных четырехдверных купе типа Mercedes CLS-Class и нового Audi A5 Sportback/A7. На это недвусмысленно указывают удлиненная колесная база и скошенная линия завышенной крыши.

Более подробные сведения о новом автомобиле должны появиться ближе к премьере, которая состоится в сентябре на франкфуртской автовыставке 2009. Следите за новостями!

